



NewShan
Travel 新新旅游

8D6N WINTER FUN OF KOREA



KOREA
TOURISM
ORGANIZATION

VISIT
KOREA
YEAR
2023-2024

HIGHLIGHTS

BUSAN

| Gamcheon Cultural Village
| The Haeundae Blueline Park
| Daegu City

SEOUL

| Gyeongbok Palace
| Myeongdong Shopping District
| Seaweed Museum

MEALS

6 Breakfast, 5 Lunch, 5 Dinner

ACCOMODATIONS

6 Nights at 4* Hotels or similar
| Sotetsu Myeongdong
| Welli Hill Park
| Daegu Susung
| Solaria Busan

FLIGHT DETAILS

SINGAPORE AIRLINES (SQ)

	Singapore	Incheon
SQ672	0225	0950
SQ615	0740	Singapore 1255



fr **\$1888***
per pax

Enquiries:

☎ 6481 1181
✉ travel@newshan.com
🌐 www.newshan.com



From the vibrant streets of Seoul to the serene landscapes, this tour offers a perfect blend of cultural exploration and winter thrills. Experience the magic of snow-capped mountains, exhilarating skiing or snowboarding, & immerse yourself in the rich heritage of iconic landmarks. Indulge in delicious Korean cuisine, unwind in traditional hot baths and shop for unique souvenirs.

ITINERARY HIGHLIGHTS

Day 1 | Depart from Singapore to Incheon (MOB)

Day 2 | Arrival Incheon International Airport: Gyeongbokgung Palace, Dongdaemun, Gwangjang Market, Painter show (L, D)

Day 3 | Seoul: Bukchon Hanok Village, Lotte World, Myeongdong (B, L)

Day 4 | Seoul - Ski - Ski Resort: Experience the thrill of half-day skiing with provided ski suit and equipment, Ski Resort (B, D)

Day 5 | Ski Resort - Daegu: Mt. Daedun, cable car ride crossing the thrilling suspension bridge, experience the nature with a delightful farm experience in Daegu (B, L, D)

Day 6 | Daegu - Busan: Haeundae Blue Line Park, Yongungsa Temple, BAY101, Gamcheon Culture Village (B, L, D)

Day 7 | Busan: Taejongdae Train for breathtaking coastal views, followed by visits to a Ginseng Shop, Liver Shop, and Cosmetic Shop for unique local products. Then, explore the vibrant atmosphere of BIFF Square (B, L, D)

Day 8 | Incheon departure to Singapore (B)

行程内容

Day 1 | 新加坡国际机场启程 (MOB)

Day 2 | 抵达仁川国际机场, 景福宫, 东大门, 广藏市场, THE PAINTERS 涂鸦秀 (L, D)

Day 3 | 首尔: 乐天世界, 北村韩屋村, 明洞 (B, L)

Day 4 | 首尔 - 滑雪 - 滑雪度假村: 滑雪场 - 体验半日滑雪的乐趣 (包含滑雪服和装备。请记得携带自己的护目镜和手套) (B, D)

Day 5 | 滑雪村 - 大邱: 大屯山雄伟的顶峰, 农场体验 (B, L, D)

Day 6 | 大邱 - 釜山: 海云台蓝线公园, 龙宫寺, BAY101 观景台, 甘川文化村 (B, D)

Day 7 | 釜山: 泰宗台小火车, 特色人参店、肝脏店和化妆品店, 釜山国际电影节 BIFF 广场 (B, L)

Day 8 | 釜山 - 返回新加坡 (B)

PRICING

Departure	Twin / Triple	Single	Child, Half Twin	Child with Bed	Child no Bed
Nov 24 Dec 01	SGD 1,888.00	SGD 2,288.00	SGD 1,788.00	SGD 1,788.00	SGD 1,688.00
Dec 22	SGD 1,988.00	SGD 2,388.00	SGD 1,888.00	SGD 1,888.00	SGD 1,788.00